
PRIPOMBE SVETNIKOV NA PREDLOG PRORAČUNA 2021 

na 13. redni seji občinskega sveta dne, 12.11.2020 

 

Občinski svetniki Občine Kanal bo Soči so na svoji 13. redni seji dne, 12.11.2020 obravnavali 

predlog proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 2021 in podali naslednje pripombe: 

Predsednik odbora za gospodarstvo Grega Velušček je podal mnenje odbora: 

- Odbor je na svoji seji dne, 9.11.2020 obravnaval predlog proračuna in sprejel sklep, 

da občinskemu svetu predlaga, da sprejme predlog proračuna z vsemi pripombami.  
- Svetnik Simeon Kodelja je dodal pobudo, da se pripravi projekt za nadomestni vodni 

vir in se v proračunu za to zagotovi sredstva. Nadaljuje pa naj se z rekonstrukcijo 

vodarne Močila, ki naj jo Salonit potem preda občini.  

Podžupan Marko Bucik:  

Predlaga naj se v proračun uvrsti naslednje: 

- Zagotoviti sredstva za vod pitne vode od Močil do Anhovega, da se izognemo coni 

industrije Anhovo. 

- Zagotoviti sredstva za izdelavo projekta za pitno vodo za Anhovo in Deskle, proučiti 

vse možne variante za trajnostno oskrbo in sklicati izredno sejo na temo pitne vode. 

- Zagotoviti sredstva za natečaj arhitekturne obdelave kulturnega doma Deskle, s 

katerim bi dobili lično ureditev osrednjega kulturnega objekta v občini. 

- Zagotoviti sredstva za širitev poti, ki je javna, za normalen dostop do stanovanjskih 

objektov v vasi Bodrež. 

- Zagotoviti sredstva za vod kanalizacije za priključitev naselja Anhovo na čistilno 

napravo. V naselju Anhovo je 30 hiš, 80 ljudi. Čistilna naprava je že obstoječa v lasti 

Salonita. Občina se že dogovarja s Salonitom o predaji čistilne naprave. V bodoče bo 

tudi možnost vključitve Močil na to čistilno napravo. 

- Zagotoviti sredstva za zaščito tržnice v Kanalu, da se izognemo vandalizmu. 

Postavitev ograje bi tržnici dala ličen izgled. 

Odgovor županje: V proračunu je že 20.000 EUR za projektno dokumentacijo za vod 

Močila-Anhovo in 20.000 EUR za prvih 125 m vodovoda, da se izognemo Salonitu Anhovo. 

NIJZ-u smo bili dolžni poslati zagotovila, da se izognemo industrijski coni in to smo jim tudi 

že poročali.  

Izredna seja, kot je že večkrat povedala, bo in tudi že pripravljamo ustrezno gradivo. Na 

izredno sejo bo potrebno priti pripravljeni, z določenimi argumenti in predlogi. Našo strategijo 

oskrbe s pitno vodo že proučujejo določeni strokovnjaki, ki bodo na seji predlagali rešitve in 

številke, kaj to za nas pomeni. 

Svetnik Jože Valentinčič (SDS): 

- Nad proračunom ni navdušen, ker so želje večje od ponudbe. Zaveda se 

kompromisov, da se nekatere stvari daje naprej, nekatere pa čakajo. 



- Ovinek na cesti v Britofu se prelaga že od leta 2012. V 8 letih nismo bili sposobni 

zagotoviti 65.000 EUR za dokončanje. Čez noč pa lahko zagotovimo 100.000 EUR 

za stolp pod Ježo. V Britofu lahko pride do hudih nesreč. Predlaga, da se postavka 

Britof vrne v proračun in dopušča možnost, da se ograja in zid izvede v letu 2021, 

asfaltacija pa v letu 2022. 

Odgovor županje: S predlogom svetnika Valentinčiča glede ovinka v Britofu se strinja. 

Svetnik Peter Nanut: Je član komisije za mladino. Predlaga več sredstev za mladinsko 

dejavnost, in sicer za tisti del, ki ni komercialno naravnan. Situacija z mladino v Kanalu se je 

v primerjavi s preteklostjo zelo spremenila. Pred poletjem so vložili svoj čas, energijo in delo, 

da so poletno sezono v Kanalu uspešno izpeljali. Predlaga, da se jih podpre, ker so 

pripravljeni delati. 

Svetnik Risto Djurić: Naveže se na podžupana Bucika glede tržnice v Kanalu in predlaga, 

da bi se dolgoročno na tržnici uredile tudi sanitarije, ki bi lahko služile tudi za Kontrado. 

Trenutno se za potrebe tržnice uporabljajo sanitarije v prostorih KS. 

Svetnik Andrej Valentinčič: Načeloma se strinja s predlaganim proračunom. Glede vode se 

strinja, da je potrebno zagotoviti sredstva za projekte za sekundarne vire.  

Predlaga tudi začetek postopkov za ureditev ceste v Plavah pri Drnovščku, kjer ni mogoč 

dostop z reševalnimi vozili. V proračunu naj se za to predvidi neka sredstva. 

Svetnik Ivan Križnič: Zadovoljen je, da je bila podana pobuda za zagotovitev sredstev za 

dokumentacijo za vodni vir zajetja Mrzlek. Dobro bi bilo, da se v proračun da postavko za 

PGD in PZI in tudi izvedbo v višini vsaj 40.000 EUR. Tako bi bilo možno, kot je bilo povedano 

na komisiji v državnem zboru, pridobiti sredstva s strani ministrva in evropska sredstva. Voda 

z Mrzleka bi bil trajen neoporečen vir za Deskle in Anhovo. Rad bi, da bi o tem sklepu tudi 

odločali. 

Potrebno bi bilo pristopiti k urejanju vodovodnega sistema Krstenice. V Krstenicah bi bilo 

potrebno urediti še kanalizacijo in čistilno napravo, lahko rastlinsko, kot se je že urejalo po 

nekaterih vaseh. 

Cesta Gorenja vas-Krstenice je obvozna cesta za regionalno cesto Nova Gorica-Tolmin. 

Cesto bi bilo potrebno posodobiti, ker je stara že od leta 1975. 

Podpira kanalsko in vso mladino v občini in se strinja s povišanjem sredstev in ga bo tudi 

podprl. Mladina je v lanskom letu izpeljala dobre projekte in jo je treba podpreti. 

Razočaran je, za vrtce in šole ni več denarja. 

Odgovor direktorja Nejca Kumarja: Evropskih sredstev za izgradnjo vodovodov ni na 

razpolago, ker če bi bila, bi se občina na razpise prijavila. 

Replika svetnika Rista Djurića: Razpravlja se o alternativnih vodnih virih in nihče ne 

omenja Mrzleka.  

Glede vodovoda Krstenice: v proračunu so zagotovljena sredstva za vodovod Krstenice, je 

bilo pa na svetu KS Kanal s predstavnikom Krstenic dogovorjeno, da bodo tam delali na 

svoje vodnem viru. 



Replika Ivan Križnič: Ne strinja se s svetnikom Djurićem. Na sejah sveta KS Kanal so bile 

tri variante: najprej, da se do Krstenic poveže vodovod iz Gorenje vasi, potem da bo krajevna 

skupnost zagotovila izvajalce za izvedbo iz vodnega vira Krstenice, na koncu pa, da bo 

krajevna skupnost zagotovila material in naj naredijo sami. 

Svetnica Valentina Bevčar Stanič: Podpira pobudo podžupana Bucika, da se v proračunu 

zagotovijo sredstva za projektno dokumentacijo za priključitev na Mrzlek, kot tudi za 

projektno dokumentacijo za obvod mimo industrijske cone. Občina Kanal ob Soči je na 

področju vode zamudila veliko priložnosti. Tudi zdaj ni nič zamujeno. Na seji odbora za 

okolje in prostor Državnega zbora je državna sekretarka z Ministrstva za okolje in prostor 

Goriškova povedala, da se v naslednjem obdobju načrtuje ponovno sofinanciranje 

vodovodnih sistemov, tako da je možno pridobiti sredstva, vendar morajo biti izpolnjeni 

določeni pogoji. Občina Kanal je bila povabljena, da pošlje podatke, da se lahko sredstva 

zagotovijo. S projektom naj se svetniki seznanijo.  

Replika svetnik Grega Velušček:  Nihče ni tukaj govoril o Mrzleku, ampak o alternativnih 

virih vode. Občina naj ugotovi, kaj je za njo najbolj primerno.  

Replika svetnik Ivan Križnič: V tem trenutku se kaže financiranje s strani MOP in evropskih 

sredstev. Predlaga, da te priložnosti ne zamudimo. Skupaj se bodo morali odločiti, ali v ta 

projekt grejo. 

Odgovor županje Tine Gerbec: Občina in svetniki govorijo o alternativnem vodnem  viru in 

nihče ni predlagal dokumentacije za priklop na Mrzlek. Tudi podžupan ni tega rekel.  Glede 

sredstev za sofinanciranje investicije pa želi, da se pošlje na občino link, kjer je zagotovljeno, 

da ta denar država ima. Do zdaj tega še ni bilo.  

Svetnik Simeon Kodelja: On je na odboru za gospodarstvo predlagal, da se zagotovijo 

sredstva za izdelavo projekta za alternativne vire za vodooskrbo za Deskle, Anhovo in Kanal. 

Alternativa ni samo Mrzlek. 

Svetnica Anastazija Makorič Bevčar: Strinja se s podžupanom Bucikom, da se zagotovijo 

sredstva za projektno dokumentacijo za povezavo z Mrzlekom in za kanalizacijo v Anhovem. 

Strinja se tudi s svetnikom Križničem, da se v proračunu zagotovi 40.000 EUR sredstev, ki 

so nujno potrebna. 

Svetnik Aleksander Štrukelj: V proračunu so namenjena sredstva za leasing za vozilo 

PGD Avče. Ali to pomeni, da bodo drugo leto to vozilo dobili? 

Tudi v hribih rabijo vodo, vodovod pa se dela počasi. Tudi njihova voda ni vedno čista.  

Kje smo zdaj glede vodovoda – ali na Mrzkleku ali na Močilah? Ali se bo hkrati delalo 

vodarno Močila in vejo z Mrzleka? Tu se bo treba odločiti in doreči. 

Glede vode v Anhovem pa se morajo zjasniti, ali imajo vodo, ali je pitna, ali ni, ker v Desklah 

pijejo isto vodo. Gasilska cisterna v Anhovem je krepko draga. Cisterno bi bilo potem treba v 

pripeljati v vsako vas. 

Odgovor podžupan Marko Bucik: Kamion za prevoz vode PGD Avče je star in neprimeren 

in glede na to, da vodooskrbe v občini še nimamo povsod rešene, je prav, da se zagotovi 

kamion, ki bo ustrezen. Lahko se dobi tudi kamion, ki ni nov, pa še vedno služi namenu. 



Replika svetnik Simeon Kodelja: Osrednja enota v občini Kanal ob Soči je PGD Kanal, ki 

rabi ustrezno opremo in število 32 članov za 24-urno pripravljenost. PGD Avče je 1. 

kategorija, ki po elaboratu Gasilske zveze Slovenije potrebuje eno vozilo za požar, eno vozilo 

za prevoz moštva in eno kombinirano vozilo. Zato je preuranjeno zagotavljati sredstva za te 

stvari. Potrebno je iti s proračunom naprej za stvari, ki jih v občini rabimo.  

Replika svetnik Aleksander Štrukelj: Oni vodo potrebujejo, PGD Avče jim jo dobavlja hitro 

ob vseh urah. Naj se PGD zmenijo, kda bo vodo vozil, za po nekaterih vaseh pa mora biti 

kamion tudi primeren zaradi dostopnosti.  

 

Svetniki so o predlogu proračuna glasovali, ga potrdili s 15 glasovi ZA in 1 glasom 
PROTI in sklenili, da gre predlog v 15- dnevno javno razpravo. 

 

 

Pripravila: Metoda Humar 


